
Protokół Nr 54/23

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych, które odbyło się w dniu 29 Listopada 2023 r.
o godz. 12:30 w sali nr 4 UM Pabianice ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Lista obecności radnych Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 53/23 z dnia 26 października 2023 r.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na

2023 r. - projekt nr 4.
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  XXVII/292/20  Rady

Miejskiej w Pabianicach z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia opłaty za
pobyt  dziecka  oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  w  Żłobku
Miejskim w Pabianicach.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta
Pabianic z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na 2024 rok.

6. Zaopiniowanie  wniosku  w sprawie  nadania  nazwy terenowi  znajdującemu się  u
zbiegu ul. Jana Kilińskiego i Grobelnej - skwer im. rtm. Witolda Pileckiego.

7. Zaopiniowanie wniosku w sprawie nadania nazwy nowo projektowanej ulicy.
8. Sprawy różne

-  Informacja  dotycząca  organizacji  prac  społecznych  nieletnich  w  miejskich
jednostkach organizacyjnych w 2024 r.

Ad.1.
Przewodniczący Komisji Piotr Duraj przywitał radnych i gości następnie otworzył obrady
komisji. 
Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  do  przedstawionego  porządku  obrad  nie
wniesiono żadnych uwag, w związku z tym uważa porządek obrad za przyjęty. 

Ad.2.
Przewodniczący Komisji  Piotr  Duraj  poinformował,  że nie zgłoszono żadnych uwag do
treści wyłożonego protokołu Nr  53/23 z dnia 26 października 2023 r. w związku z tym
uważa protokół za przyjęty.

Ad. 3.
Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2023r. - projekt nr 4 (zał. nr 2).

Uzasadnienie: 
I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 29.094,36 zł, w tym:
1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 29.094,36 zł), w tym:
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- zwiększenie dochodów o kwotę 7.200,00 zł w związku z otrzymaniem środków w ramach
z  Krajowego  Funduszu  Szkoleniowego  na  dofinansowanie  działań  kształcenia
ustawicznego (ŚDS),
- zwiększenie dochodów o kwotę 6.579,44 zł w związku z wypłatą przez ubezpieczyciela
odszkodowania za naprawę pojazdu (KPM),
- zwiększenie dochodów w kwocie 15.300,00 zł w związku z podpisaniem aneksu nr 3 z
dnia 25 września 2023 roku do umowy o partnerstwie na rzecz realizacji  projektu pn:
„Środowiskowe Centrum Zdrowia  Psychicznego  dla  dzieci  i  młodzieży  w Pabianicach”
(WSSiG),
-  zwiększenie  dochodów  w  kwocie  14,92  zł  w  związku  ze  złożonym  do  Wojewody
Łódzkiego  wnioskiem  o  przyznanie  środków  na  wypłaty  dodatków  dla  gospodarstw
domowych w sprawie refundacji podatku VAT za dostarczone paliwo gazowe w ramach
środków Funduszu Przeciwdziałania COVID - 19, zgodnie z ustawą z dnia 15 grudnia
2022 r. o szczególnej ochronie niektórych odbiorców paliw gazowych w 2023 r. w związku
z sytuacją na rynku gazu.

II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 29.094,36 zł, w tym:
1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 29.094,36 zł), w tym:
-  zwiększenie  wydatków  w  Kancelarii  Prezydenta  Miasta  w  związku  z  otrzymaniem
odszkodowania od ubezpieczyciela w kwocie 6.579,44 zł na wydatki związane z realizacją
ich statutowych zadań,
- zwiększenie wydatków w Środowiskowym Domu Samopomocy w związku z otrzymaniem
środków  z  Krajowego  Funduszu  Szkoleniowego  na  finansowanie  działań  kształcenia
ustawicznego  w kwocie  7.200,00  zł  na  wydatki  związane  z  realizacją  ich  statutowych
zadań,
- zwiększenie wydatków w kwocie 15.300,00 zł w związku z podpisaniem aneksu nr 3 z
dnia 25 września 2023 roku do umowy o partnerstwie na rzecz realizacji  projektu pn:
„Środowiskowe Centrum Zdrowia  Psychicznego  dla  dzieci  i  młodzieży  w Pabianicach”
(WSSiG),
-  zwiększenie  wydatków  w  Miejskim  Centrum  Pomocy  Społecznej  na  sfinansowanie
wypłaty  dodatków  dla  gospodarstw  domowych  z  tytułu  refundacji  podatku  VAT  za
dostarczone paliwo gazowe w kwocie 14,92 zł.

III.  W  związku  z  końcowym  rozliczeniem  projektu  współfinansowanego  przez  UE  pn.
„Dostępne  Pabianice”  dokonuje  się  przeniesień  w  grupie  wydatków  majątkowych  na
programy finansowane z udziałem środków o których mowa w art.5  ust.1  pkt  2  i  3  w
kwocie 5.300,60 zł.

IV. Przenosi się z rozdziału 75405 w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne zadanie pn:
„Zakup radiowozu nieoznakowanego” - dotacja celowa dla Komendy Powiatowej Policji do
rozdziału 75404 w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne zadanie pn: „Zakup radiowozu
nieoznakowanego” - dotacja celowa dla Komendy Wojewódzkiej Policji.

V. Dokonuje  się  zmian  w  limitach  wydatków  na  programy  i  projekty  realizowane  ze
środków pochodzących z budżetu Unii  Europejskiej  w związku z rozliczeniem projektu
„Cyfrowa gmina”.

Następnie wobec braku pytań i  uwag Przewodniczący Komisji  poddał  pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2023 rok – projekt nr 4
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Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad.4.
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych (dalej SSG) Ewa Smuga
przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVII/292/20 Rady Miejskiej w
Pabianicach z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka
oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  w  Żłobku  Miejskim  w
Pabianicach (zał. nr 3).

Uzasadnienie:
Zgodnie z art. 58 ust. 1 i art. 59 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi

w wieku do lat 3 rada gminy ustala opłatę za pobyt dziecka oraz maksymalną wysokość
opłaty  za  wyżywienie  w  żłobku  a  także  określa  warunki  częściowego  zwolnienia  od
ponoszenia opłat.

Zniesienie  ulgi  w  wysokości  50%  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  Żłobku  Miejskim,
przysługującej  rodzicom,  których  drugie  i  kolejne  dziecko  uczęszcza  do  przedszkola
miejskiego, związane jest z brakiem ponoszenia przez rodziców opłat za korzystanie przez
dziecko z wychowania przedszkolnego w czasie do 5 godzin dziennie. Za przebywanie
dziecka powyżej 5 godzin rodzic dokonuje opłaty w wysokości nie wyższej niż 1,00 zł
(opłata podlega waloryzacji) za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka w
przedszkolu, oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej oraz innej formie wychowania
przedszkolnego. Ponadto przedszkola nie pobierają opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego od dzieci,  które  w danym roku kalendarzowym kończą 6  lat.  Rodzice
ponoszą tylko opłaty za wyżywienie.

Zgodnie z przepisami prawa rodzice mogą również skorzystać z rodzinnego kapitału
opiekuńczego lub z dofinansowania pobytu dziecka w żłobku,  klubie dziecięcym lub u
dziennego opiekuna.

W związku z powyższym podjęcie uchwały uznano za zasadne.

Radna Iwona Marczak: Ta dopłata 400 zł to jest cały czas? Jak dziecko uczęszcza do
żłobka przez 3 lata, to w każdym roku dostaje tą dopłatę?

Naczelnik  SSG  Ewa  Smuga: Dofinansowanie  400  zł  przysługuje  na  każde  pierwsze
dziecko chodzące do żłobka nie przysługuje jedynie na dzieci  w stosunku, do których
rodzice złożyli do ZUSu wniosek o rodzinny kapitał opiekuńczy. Ponieważ rodzinny kapitał
opiekuńczy, to jest wyższa kwota 500 zł przez 24 miesiące, albo 1000 zł co miesiąc przez
12 miesięcy. Także rodzice mają wybór ale te świadczenia się nie dublują. 

Radny Piotr Różycki: Z czego to wynika?

Naczelnik SSG Ewa Smuga: Z ustawy.

Radna Iwona Marczak: Na pierwsze dziecko? Czyli jeżeli  pierwsze dziecko chodzi do
przedszkola, to dziecko chodzące do żłobka jest już dzieckiem drugim, czyli ono już nie
dostaje dofinansowania 400 zł?

Naczelnik SSG Ewa Smuga: Dostaje dofinansowanie chyba, że bierze rodzinny kapitał
opiekuńczy.
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Radny Piotr Różycki: Coś się wydarzyło że zmieniamy projekt tej uchwały? 

Naczelnik SSG Ewa Smuga: Aktualizujemy, czyli usuwamy ulgę dla rodzin, które mają
jedno dziecko w przedszkolu, a jedno w żłobku.

Radny Piotr Różycki:  Ale aktualizujemy z uwagi na zmianę przepisów ustawy?

Naczelnik SSG Ewa Smuga: Przepisy się zmieniły wcześniej. Ta ulga była natomiast przy
tym dofinansowaniu. Po przeanalizowaniu nie ma potrzeby żeby tą ulgę zostawiać.

Następnie wobec braku pytań i  uwag Przewodniczący Komisji  poddał  pod głosowanie
projekt uchwały  zmieniającej uchwałę nr XXVII/292/20 Rady Miejskiej w Pabianicach
z  dnia  17  grudnia  2020  r.  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  oraz
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Pabianicach.

Głosowanie: za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad.5.  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  Ewa  Smuga
przedstawiła projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta
Pabianic z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na 2024 rok (zał. nr 4).

Uzasadnienie:
Zgodnie z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku

publicznego  i  o  wolontariacie  organ  stanowiący  jednostki  samorządu  terytorialnego
uchwala,  po  konsultacjach  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi w art.  3 ust.  3,  przeprowadzonych w sposób określony w art.  5 ust.  5,
roczny  program  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3.

Głównym  celem  Programu  współpracy  Miasta  Pabianic  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  na  2024  rok  jest
podniesienie jakości życia mieszkańców poprzez realizację zadań publicznych Miasta we
współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  wzmocnienie  partnerstwa  pomiędzy
Miastem a organizacjami pozarządowymi.

Projekt  niniejszej  uchwały  zawiera  priorytetowe  zadania  publiczne,  które  będą
przedmiotem współpracy Miasta Pabianic z organizacjami pozarządowymi w 2024 roku.

Konsultacje  przedmiotowego  Programu  zostały  przeprowadzone  w  trybie
określonym w § 18 załącznika do uchwały Nr VIII/88/15 Rady Miejskiej w Pabianicach z
dnia  26  marca  2015  r.  w  sprawie  zasad  i  trybu  przeprowadzania  konsultacji  z
mieszkańcami  Miasta  Pabianic  oraz  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku
publicznego  i  o  wolontariacie,  zmienionej  uchwałą  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  Nr
XIII/142/15  z  dnia  25  czerwca  2015  r.  oraz  Nr  VI/68/19  z  dnia  24  kwietnia  2019  r.  i
obejmowały konsultacje:
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1) z organizacjami pozarządowym i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z
dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w terminie
od 31 października 2023 roku do 14 listopada 2023 roku;

2) z Pabianicką Radą Działalności Pożytku Publicznego, w terminie od 27 października
2023 roku do 10 listopada 2023 roku.

Z  przebiegu  konsultacji  zostały  sporządzone  raporty  i  zamieszczone  na  stronie
internetowej  i  tablicy  ogłoszeń  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach  oraz  w  Biuletynie
Informacji Publicznej.

W świetle powyższego podjęcie niniejszej uchwały uznaje się za zasadne.

Radna Dorota Pędziwiatr: Chciałam podziękować przede wszystkim za uwzględnienie
naszych zmian do tego programu współpracy mimo, że wiem, że może być z tego tytułu
jakiś problem, ale to będziemy działać w tym temacie. Natomiast jest to opinia Pabianickiej
Rady Działalności Pożytku Publicznego w większości osób, które się wypowiedziały w tym
temacie  oraz  forum organizacji  pozarządowych.  I  mam tylko  pytanie  czy  koś  jeszcze
zgłaszał również uwagi w konsultacjach?

Naczelnik  SSG  Ewa  Smuga:  Tutaj  w  §  11  ust.  4  jest  pełna  informacja:  w  ramach
konsultacji o których mowa zgłoszono :
1) jedną pozytywną opinię o Programie;
2) jedną uwagę dotyczącą:
rozszerzenia zakresu przedmiotowego określonego w § 4 o następujące obszary, tutaj te
obszary  są  wypisane  te  uwagi  zostały  uwzględnione.  Jedna  uwaga,  żeby  dopisać  do
zakresu  przedmiotowego  współpracy  działalność  na  rzecz  organizacji  pozarządowych
oraz podmiotów wymienionych w art.  3  ust.  3,  ten zapis  jest  zbyt  ogólny,  dlatego nie
uwzględniliśmy go, a też odnosi się do niego zapis ustawowy, który dokładnie określa w
jakim zakresie taka działalność może być prowadzona.  Kolejną uwagą było rozszerzenie
priorytetowych zadań publicznych o zadania z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury
i dziedzictwa narodowego i ta uwaga została uwzględniona.

Radny Piotr Różycki: Jakie były uwagi wniesione przez Wojewodę, dlaczego te uwagi
wystąpiły i co z tym zrobiliśmy. W ogóle dlaczego Wojewoda interweniował?

Naczelnik SSG Ewa Smuga: Nie było to odniesienie konkretnie do naszego programu
współpracy. Wojewoda od 2 lub 3 lat daje wytyczne gdzieś w okolicach października o tym
co  należy  uwzględnić,  jak  należy  przygotować  dokument  żeby  nadzór  mógł  go
zaakceptować.  Teraz  były  to  takie  informacje  przypominające  jak  program współpracy
powinien wyglądać, nie odnosząc się wprost do konkretnych zapisów naszego programu.
To było rozesłane do wszystkich gmin.

Radny Piotr Różycki: Czyli w formie jakiegoś zalecenia, czy jak to wyglądało?

Naczelnik  SSG Ewa Smuga: Tak,  takie  wytyczne.  Wszystkie  gminy przez ePUAP to
dostały.

Radny  Piotr  Różycki:  Jak  wyglądały  konsultacje  chciałem się  dowiedzieć,  jaki  miały
przebieg, o jakich godzina się odbywały, jakie grupy obięły i ile osób było?
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Naczelnik  SSG Ewa Smuga: Konsultacje  były  przeprowadzone zgodnie  z  uchwałą  o
konsultacjach i z ustawą, bo o konsultacjach programu współpracy mówi też ustawa. Były
rozesłane internetowo i Pabianicka Rada Działalności Pożytku Publicznego dostała swój
projekt.  Drugi  projekt  dostały  organizacje  pozarządowe.  Każda  organizacja  miała  2
tygodnie na to żeby się odnieść.

Radny Piotr Różycki: Jaki był klucz tych organizacji, które zostały powiadomione.

Naczelnik SSG Ewa Smuga: Wszystkie, które mamy w bazie i oczywiście na stronie BIP
też były ogłoszone więc można było się zapoznać.

Radny Piotr Różycki: Czy wszystkie powiadomione się zjawiły i zajęły stanowisko?

Naczelnik SSG Ewa Smuga:  Nie.

Następnie wobec braku pytań i  uwag Przewodniczący Komisji  poddał  pod głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  współpracy  Miasta  Pabianic  z
organizacjami  pozarządowymi  oraz podmiotami,  o  których mowa w art.  3  ust.  3
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o
wolontariacie na 2024 rok.

Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad.6. 
Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  (dalej  GN)  Mariusz Witkowski
przedstawił  wniosek w sprawie nadania nazwy terenowi znajdującemu się u zbiegu
ul. Jana Kilińskiego i Grobelnej – skwer  im. rtm. Witolda Pileckiego (zał. nr 5).

Wniosek:
W nawiązaniu do zgłaszanych propozycji  nadania jednemu z terenów miejskich nazwy
rotmistrza Witolda Pileckiego po analizie działek gminnych proponuję przedmiotowy teren,
który  stanowi  działka  nr  10/10  położona  w  obrębie  P-13  stanowiąca  własność  Gminy
Miejskiej Pabianice o powierzchni 562 m2 . 

Z  uwagi  na  sposób  zagospodarowania  terenu  –  teren  zielony,  nie  zachodzą
przesłanki,
że w przyszłości byłyby podejmowane próby zmiany jego funkcji  na teren inwestycyjny.
W związku z powyższym, proszę o rozważenie nadania w/w terenowi nazwy – skwer im.
rtm. Witolda Pileckiego.

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  wniosek w
sprawie  nadania  nazwy  terenowi  znajdującemu  się  u  zbiegu  ul.  Jana  Kilińskiego  i
Grobelnej – skwer  im. rtm. Witolda Pileckiego

Głosowanie: za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.

Komisja  Spraw Społecznych  zaopiniowała  pozytywnie  powyższy  wniosek.  Opinia
Komisji zał. nr 6
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Ad.7. Przewodniczący Komisji Piotr Duraj poinformował, że do komisji wpłyną wniosek
w sprawie nadania nazwy nowo projektowanej ulicy (zał. nr 7).

Wniosek:
Nowo  projektowaną  ulicę  tworzą  działki  nr  263/12,  nr  264/8  i  nr  265/3 położone
w obrębie  P-29 stanowiące własność Gminy Miejskiej  Pabianice o łącznej powierzchni
6966 m2.

Wyżej opisana ulica powstała z nieruchomości położonych przy ul. Gruntowej 11,
11A i 11B.

W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Pabianic (uchwała
z  dnia  17  grudnia  2003  r.  nr  XXII/168/03  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  w  sprawie
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego
w rejonie „Klimkowizny” w Pabianicach) przedmiotowa ulica oznaczona jest symbolem KD
– tereny komunikacji. 

Informuję, iż wzdłuż przedmiotowej drogi zlokalizowane są działki budowlane, na
których powstają domy jednorodzinne. Ponadto równoległa do  nowo projektowanej ulicy
ulica  Tatarkowa  została  usunięta  zgodnie  w  w/w  planem  zagospodarowania
przestrzennego  co  prowadzi  do  problemów  z  numeracją  porządkową  na  pobliskich
terenach.

Okoliczne ulice noszą nazwy: Jagodowa, Orna, Gruntowa, Jodłowa, Karniszewicka,
Organizacji WiN i dr Witolda Eichlera. Można byłoby zatem rozważyć jedną z poniższych
nazw:

-Siewna
-Zbożowa
-Borówkowa
-Porzeczkowa
-Aroniowa

Ponadto do Urzędu Miejskiego w Pabianicach wpłynęły propozycje nazw ulic imienia:
-Henryka Debicha
-Ferdynanda Ruszczyca

W związku z powyższym, proszę o nadanie nazwy  dla nowo projektowanej ulicy
uwzględniając propozycje wymienione powyżej.

Radny Piotr Różycki: Od kogo wpłynęły propozycje?

Naczelnik GN Mariusz Witkowski: Jeżeli chodzi o ulice od nazwisk osób, to Koalicyjny
Klub Radnych zgłosił w 2017 roku Pana Henryka Debicha, jako osobę do uhonorowania, a
wnuczek Pana Ferdynanda Ruszczyca wystąpił  z  wnioskiem o nadanie nazwy imienia
jego  dziadka.  Nazwy  ulic,  które  są  zgłoszone  Siewna,  Zbożowa,  Borówkowa,
Porzeczkowa, Aroniowa nawiązują w jakiś sposób do ulic sąsiednich. Z racji tego, że w
okolicy nie są tylko nazwy typu Jagodowa, Orna, ale jest też ulica dr Witolda Eichlera stąd
też propozycje nazwisk osób do uhonorowania.

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek w
sprawie nadania nazwy nowo projektowanej ulicy. 
Proponowane we wniosku nazwy otrzymały następującą ilość głosów:
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Głosowanie na poszczególne propozycje nazw:
- Siewna -0
- Zbożowa - 0
- Borówkowa -0
- Porzeczkowa -0
- Aroniowa -0
- Henryka Debicha - 8
- Ferdynanda Ruszczyca -0

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała pozytywnie dla nowo projektowanej ulicy
nazwę – ul. Henryka Debicha. Opinia Komisji zał. nr 8

Ad.8. Sprawy różne:

Przewodniczący Komisji Piotr Duraj poinformował, że radni otrzymali wcześniej do
zapoznania:
- Informację dotyczącą organizacji prac społecznych nieletnich w miejskich jednostkach
organizacyjnych w 2024 r. (zał. nr 9).

Nie wniesiono do niej żadnych uwag.

Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Komisji  Piotr  Duraj zamknął
posiedzenie Komisji Spraw Społecznych o godz. 12:55.

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Protokołowała: Przewodniczył:

Katarzyna Durajska Piotr Duraj
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